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 Tero Juuti pyysi selvitystä kouluruuan hintatason kehityksestä, 

maittavuudesta sekä kasvisruuan saatavuudesta ja laadusta. 


